



PRODUCTS:
TALK meeting table, TALK occasional table, SOLAR.X chair



U-TEAM 優合
CORPORATE OFFICE SOLUTION

Product Leaflet

SOLAR.X Contract Chair

TALK Table



时尚办公空间新体验

FASHION OFFICE SPACE
COMFORTABLE
AGREEABLE



APPLICABLE PLACE

Working Areas, Meeting, Break area,
Hotels, Cafes, etc.
办公区、会议洽谈区、茶歇区、酒店、咖啡厅等

U-TEAM 優合
CORPORATE OFFICE SOLUTION

优合机构·上海总部
上海优合环境工程设计有限公司
上海市闵行区申昆路2377号
虹桥国际展汇3号楼705-706室
U-TEAM | Shanghai Headquarters
U-Team Furnishings Co., Ltd.
Room 705-706, No.3 Building,
PortMix Hongqiao, No.2377 Shenkun Road,
Minhang District, Shanghai 201106 China

优合机构·生产基地
江苏省常熟经济技术开发区万盛路10号
U-TEAM | Manufacturing Base
No.10 Wansheng Road,
Changshu Econ. & Tech. Dev. Zone,
Jiangsu Province 215513 China

☎ 400-021-8800
✉ info@u-team.com.cn



IDEAS
TO 办公环境·优化整合
OPTIMIZE
YOUR SPACE

www.u-team.com.cn

UT09/A4/8P/C/2206/CE-1

SOLAR.X

ELEGANT LINES

优美简洁的线条

采用符合人体工程学设计, 专为关爱健康的人贴心打造, 给予您满满的保护感和舒适感。

With ergonomic design, it is specially designed for people who care about health. It gives you a full sense of protection and comfort.

卓尔不群的塑质椅壳厚达 9mm, 让座椅更稳固
Plastic shell with 9mm thickness, out of the ordinary

SHELL BODY STYLES AND UPHOLSTERY

椅身款式 + 饰面材质

时尚简约的外形, 三种款式椅身可选择, 赋予办公家具新的生命力。采用丹麦知名品牌布料, 高端品质, 让舒适与颜值兼备。

Fashionable and concise appearance with three styles of shell body gives office furniture new vitality. The products with well-known Danish fabric show high quality and comfortable feeling.



无软包 without upholstery
含座垫 with seat cushion
半软包 with half-upholstery

STEEL BASE & BEECH LEG

X型钢制椅座底盘 + 榉木椅腿

X型底盘由3mm厚冷轧钢板一次冲压成型, 稳固安全。实木椅腿采用榉木, 经久耐用, 纹理清晰, 木材质地均匀, 色调柔和, 流畅。

X-type seat base is formed of 3mm thick cold-rolled steel plates, which is stable and safe. The solid wooden legs are made of beech wood with clear texture.



LEG BASE VARIETIES

椅脚类型



钢管脚直径 16mm, 壁厚 2.5mm
Steel leg tube dia. 16mm with 2.5mm thickness

METAL BASE

高承重金属结构

多道工艺淬炼, 表面黑色喷粉涂层, 更加细腻, 美观防掉漆使用寿命长, 一体式金属结构, 确保了稳固性与安全性。

Multi process quenching with black powder coating on the surface shows more delicate and beautiful. Anti-dropping painting and integrated metal structure ensure stability and safety.



SOD

TALK

TABLE TOP

桌板

桌板可选直封边或斜切边, 削斜边的设计让桌板看上去更薄更具时尚感。

The desktop is available in straight or undercut edge, the latter design makes the top look thinner and more fashionable.

COLUMN

立柱

钢制立柱不仅纤细而且坚固不易变形, 喷粉表面处理多种颜色可选择。

The steel column is not only slim but also strong and not easy to deform. Surface power-coated in a variety of colors.

BASE

底座

底座结构为四星爪设计, 采用抛光铝合金材质, 坚固耐用, 造型优美。

The base is designed with 4-arm foot and is made of polished aluminium, which is durable and beautiful.

TALK 系列提供多种桌面形状和高度, 搭配各式各样的沟通空间, 鼓励更多的面对面交流。

TALK series provides a variety of desktop shapes and heights, matching with different kinds of communication space to encourage more face-to-face talk.



OVERVIEW

SOLAR.X

洽谈椅 contract chair

椅脚	Leg base		
类型	variety	四腿实木脚, 榉木原木色 四腿钢管脚, 喷涂深碳黑 四爪铝合金脚黑色, 配活动椅轮 四爪铝合金脚黑色, 配固定脚垫	solid wooden 4-leg in beech wood steel tube 4-leg powder-coated in graphite 4-arm aluminium base black with castors 4-arm aluminium base black with glides
椅身	Shell body		
椅壳颜色	color	黑色, 白色	black, white
款式	style	塑质椅壳无软包 塑质椅壳含座垫, 布料饰面 塑质椅壳半软包, 布料饰面	plastic shell without upholstery plastic shell with fabric seat cushion only plastic shell with half-upholstery in fabric
布料饰面	fabric upholstery	Gabriel品牌Mozart系列	Gabriel Denmark - Mozart series

参数	Specification	
成品大小	finished size	SOA & SOB: W590 x D590 x H790 SOC & SOD: W670 x D670 x H790
靠背角度	backrest angle	6°
椅座高度	seat height	SOA & SOB & SOD: H470 SOC: H480
椅壳材质	material	PP + GF40
椅壳厚度	thickness	9mm

TALK

茶几 / 洽谈桌 / 吧桌 occasional table, lounge table, bar table

规格	Specification						
桌面配置	configuration						unit:mm
适用于	suitable for	圆形 circle	正方形 square	长方形 rectangular	正六边形 regular hexagon	长六边形 long hexagon	高度 height
茶几	occasional table	Ø800, Ø1000	650x650, 750x750	1000x600	Ø1000	1250x750	H450
洽谈桌	lounge table	Ø800, Ø1000	750x750, 800x800	1000x600	Ø1000	1250x750	H750
吧桌	bar table	Ø750, Ø900	750x750, 800x800	—	—	—	H1050
台架	Frame						
立柱	column	钢制喷涂, Ø50mm	steel powder-coated Ø50mm				
桌脚	base	抛光铝合金四星爪Ø780mm	aluminum polished 4-arm foot Ø780mm				
桌板	Desk top						
材质	material	MFC或防指纹MFC桌板	MFC or anti-fingerprint MFC top				
边型	edge type	直封边或斜切边30°	top edge straight or undercut 30°				

■ Basic 常规 □ Optional 可选